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1  ONDERZOEKSRESULTATEN 

 
 

1.1 Achtergrond 
In de Leyens is een pilot gehouden om het afval van huishoudens nog beter en 

makkelijker te kunnen scheiden. Aan het begin van de pilot is er een kleine enquête 

gehouden onder de bewoners van het proefgebied.  

Uitkomst van het onderzoek was dat meer dan de helft van de respondenten het een 

goed idee zou vinden om PBD (Plastic, Blik en Drankenkartons) aan huis te gaan 

inzamelen. Een minderheid (29%) vond dat toen geen goed idee of had er geen 

uitgesproken mening over (18%). 

Op de vraag of een maandelijkse inzameling van restafval voldoende was, gaf 42% 

toen aan te verwachten voldoende ruimte te hebben om het afval op te slaan. Voor 

45% was dat niet het geval en 14% wist dat toen niet.  

 

Aan de bewoners is aan het einde van de pilot gevraagd hoe ze de proef ervaren 

hebben. Zijn ze meer PBS gaan scheiden en hebben ze voldoende aan het 

maandelijks ophalen van het restafval?  

 

In totaal hebben 495 adressen (huishoudens) in de Leyens een vragenlijst ontvangen. 

Van hen hebben er 333 de enquête ingevuld. Een respons van 67%. 

 
 

1.2  Scheiden van Plastic, Blik en Drankenkartons van het overige afval 
Van de respondenten die de vragenlijst hebben ingevuld, zegt 84% het PBD afval 

volledig te scheiden van het overige afval van het huishouden. Nog eens 11% zegt dat 

gedeeltelijk te doen. In de Leyens zegt dus maar een klein percentage respondenten 

(4%) het PBD afval (nog) niet te scheiden van het overige afval van het huishouden. 

 

Grafiek 1. Scheidingsgedrag van Plastic, Blik en Drankenkartons van het overige afval van het 

  huishouden, in % (n=333) 
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 1.3 Hoeveelheid aangeboden PBD 
Aan de respondenten is vervolgens gevraagd of ze nu meer, minder of evenveel PBD 

aanbieden in vergelijking met de periode voor de proef. 

Iets minder dan de helft van de respondenten (49%) zegt meer PBD aan te bieden na 

de proef met het gescheiden inzamelen van PBD van het overige afval dan voor de 

proef het geval was. In totaal  zegt 46% de zelfde hoeveelheid PBD aan te bieden als 

voor de proef het geval was. Een klein percentage (3%) zegt nu minder PBD aan te 

bieden. 

 

Grafiek 2. De aangeboden hoeveelheid PBD in vergelijking met de periode voor de proef, in % 

  (n=326) 

 

 
 

 

 1.4 Ophalen restafval 
Het restafval wordt bij de proef nog maar één keer per maand opgehaald. Vrijwel een 

gelijk percentage respondenten vindt dat voldoende (39%) als onvoldoende (40%).  

In totaal vindt 19% van de respondenten deze ophaalfrequentie precies genoeg. 

 

In totaal is dus 58% van de respondenten tevreden over de ophaalfrequentie 

(voldoende of precies goed). 
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Grafiek 3. Mening over de ophaalfrequentie van het restafval, in % (n=326) 

 

 
 

 
1.5 Mening over de manier van afvalinzameling 

Het PBD afval wordt aan huis ingezameld en maandelijks wordt het restafval 

ingezameld. Aan de respondenten is gevraagd of ze dit een goed of slecht idee vinden 

of er neutraal tegenover te staan.  

Meer dan de helft van de respondenten zegt deze manier van afvalinzameling een 

goed idee te vinden. In totaal vindt 28% deze manier van afvalinzameling een slecht 

idee. In totaal staat 16% neutraal tegenover deze wijze van afvalinzameling en heeft 

1% er geen mening over of weet het niet. 

 

Grafiek 4. Mening over de manier van afvalinzameling (PBD aan huis in combinatie met een 

maandelijkse inzameling van het restafval) (n=332) 
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  De respondenten mochten hun antwoord toelichten. Hieronder staan de antwoorden 

  per antwoord (goed, slecht, neutraal of weet niet) weergegeven. 

 

Tabel 3. Eventuele toelichting per antwoord of men de nieuwe manier van afval inzamelen  

(PBD aan huis ophalen in combinatie met de maandelijkse inzameling van het 

restafval) een goed of slecht idee vindt of dat men er neutraal tegenover staat of zegt 

het niet te weten. 

 
Goed idee, omdat: 

 1x GFT en 2x huisvuil en 1x PBD zou wenselijk zijn voor heel gezin.  

 Als alleenstaande. 

 Ben bang dat het ophalen van restafval 1x per maand onvoldoende is. E.v. ontstaan van made? 

 Ben heel tevreden met de huidige gang van zaken! 

 Breng tegelijk met flessen en kranten e.d. het PBD afval al jaren naar de container in de buurt.  

 Buren vullen bakken af als ment te weinig capaciteit hebben. Of buren goed scheiden? 

 Container voor restafval kan kleiner bij deze vorm van afval scheiding. Serieuzer scheiden nu. 

 Dat groen per 14 dagen geleegd wordt is wat mij betreft te vaak. Kan het niet zo worden dat iedere week een 

andere container wordt aangeboden, groen - grijs - oranje. 

 De bak voor PBD is elke keer tot zijn nek toe vol, restafval normaal voldoende, even niet door de feestdagen. 

Er is nu geen tuinafval. 

 De grijze bak moet vaker geleegd worden, de groene kan dan langer wachten. 

 De groen(gft)bak zou minder kunnen er voor de grote gezinnen de zwarte(rest) 1x meer. De kleur oranje is 

ontsierend voor het straatbeeld. 

 De kleur van het deksel van de PBD bak is wel fel. Domineert erg in het straatbeeld. Is donkerrood een optie?  

 De PBD bak zou kleiner kunnen. De restafvalbak is onvoldoende bij bijvoorbeeld feestdagen. 

 De restafval mag wel 2x per maand en de GFT 1x per maand. 

 Doorgaan hiermee! Wel bij het winkelcentrum i.p.v. een plastic container één voor restafval zodat s' zomers 

afval dat gaat stinken weggebracht kan worden. 

 Doorgaan zo. 

 Een goed idee, maar de extra bak is een enorme sta in de weg. 

 Een kleinere bak voor binnen zou handig zijn. Nu moeten mensen steeds naar buiten.  

 Eenmaal per maand PBD ophalen is te weinig. Die bak puilt telkens uit. 

 Erg tevreden over de PBD bak. Ik wil hem niet meer kwijt. 

 Fantastisch!!! 

 Fijn dat ik het PBD niet meer moet wegbrengen. Maar de container met restafval heeft nu wel een deksel die 

niet dicht kan. 

 Frequentie aanpassen - alle containers evenredig dus 1-2-3/ 1-2-3/ 1-2-3 etc. (i.p.v. 1-2-1-3-1-2-1-3) 

 Geeft veel rust: hoef niet steeds met een zooi plastic over straat. Graag voortzetten! Zeer tevreden.  

 Geweldig initiatief. Had geen idee dat we zo veel PBD hadden. Iedere 4 weken een volle container. We hopen 

op voortzetting! 

 GFT 2x per maand in winter voldoende in zomer niet (ongedierte) 

 GFT kan in de winter 1x per maand. Restafval soms net niet genoeg. 

 GFT kan in de winter ook eens in de 4 weken. Rare vraag er is toch geen relatie tussen PBD en GFT. 

 Goed idee, maar door kleine voortuin te weinig ruimte voor 3 containers (geen achtertuin).  

 Goede gewoonte 
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 Graag kleinere bak voor restafval. 

 Heb mijn container ingeleverd. Ik woon tegenover milieustraat. Nog meer containers nog meer rommel nog 

meer stank. Mijn grijze container graag weer 2x per maand ophalen, het stinkt. Veel vliegen enz. Moet nu 

regelmatig met vuilniszakken naar vuildepot rijden. Dit is ook milieu vervuiling extra! 

 Heb ondergrondse container vind PBD heel fijn. Groene bak zou vaker kunnen nu nog papier vooral voor 

ouderen fijn. 

 Het lijkt ons beter elke week een andere container te legen, dus PBD - rest - groen - PBD enz. Restafval wordt 

dan ook elke 3 weken geleegd. 

 Het restafval wordt nu met ih 1x per maand opgehaald. Wij komen regelmatig niet uit en zetten zakken ernaast. 

Ik zie dit ook bij de buren. 

 Het was niet de bedoeling dat onze appartementen een PBD zouden krijgen, aangezien ik beneden woon 

gebruik ik de PBD wel gewoon! 

 Het zou alleen prettiger zijn als restafval vaker aan de beurt komt, bijv. om en om i.p.v. 2x groen. GFT mag 

minder frequent geleegd worden. 

 Ideaal PBD aan huis! Dan hoef ik niet al dat plastic blik enz. naar het winkelcentrum brengen, wat nu eerst 

moest. Vaak laten mensen PBD rond de ondergrondse container slingeren, zwerfvuil, verloedering 

winkelcentrum. 

 Ik ben er heel blij mee!! 

 Ik hoop dat de inzameling PBD door kan blijven gaan! 

 Ik hoop dat de PBD bak blijft! 

 Ik mis een papierbak!! PBD bak maar net voldoende. Heel gezin heeft veel plastic. 

 Ik zou graag scheiding PBD behouden. Wel met de inzameling restafval bij voorkeur 1x per 3 weken indien 

mogelijk. 

 Ik zou liever de GFT minder legen en vaker rest. Zeker in december is 1x rest te weinig door de feestdagen. 

Alleen in de zomer GFT. 

 In "warme tijden" vaker vuil ophalen i.v.m. rottingsproces (stankoverlast) 

 In de wintermaanden is er minder behoefte aan het ophalen van GFT afval (geen tuinafval)  

 In warme zomerwerken/maanden het restafval 2x per maand ophalen i.v.m. stank & ongedierte. 

 In zomermaanden restafval misschien vaker ophalen. 

 Incidenteel kan de bak van restafval te klein zijn. Wat dan??? 

 Jammer dat de containers zo groot zijn zeker voor 2 pers. Huishoudens, formaat GFT zou prettig zijn, ook voor 

het aangezicht in de wijk. 

 Jammer weer een grote container in voortuin. 

 Kom iedere 3de week net een beetje kliko te kort (rest & PBD). 

 Maandelijks PBD ophalen is voor ons gezin onvoldoende standaard één volle vuilniszak bovenop de inhoud 

van de PBD kliko. 

 Maar jammer van de lelijke kleur oranje in de straat. 

 Maar zo'n grote restafval- en PBD bak zijn samen wel erg veel voor een 2-persoons huishouden met een klein 

tuintje. 

 Meestal zit de container restafval wel erg vol, vanwege die 1x per maand. 

 Misschien een goede tip! Na kerst en oud en nieuw 1x extra rest afval op halen!!! 

 Misschien is het mogelijk zomer en herfst om de 14 dagen GFT, winter en lente om de 14 dagen restafval.  

 Mits het restafval eens per 2 weken wordt opgehaald!!  
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 Naar mijn mening is het beter als er elke week een andere container wordt opgehaald. De GFT hoeft niet 2x 

per maand opgehaald te worden. Ik zie ook bij veel buren dat de GFT container vaak leeg is/leeg wordt 

opgehaald. 

 Nadeel is 3x een container voor de deur is wel erg veel.  

 Nog teveel restafval om dat 1x per maand op te halen. 

 Of de PBD van de zomer i.v.m. het warme weer een probleem wordt weet ik nu nog niet. Daar is nog geen 

ervaring mee. Maar hoogst waarschijnlijk kunnen de PBD bakken die maar eens in de maand geleegd worden 

stankoverlast geven. En kan het eerder een groeinest voor ongedierte zijn. 

 Omdat het een 2 persoons huishouden is, is de verhouding in orde. 

 Omdat wij heel dicht bij het winkelcentrum de Leyens wonen hebben wij bewust geen PBD bak genomen. 

 Papier en glas ophalen is ook wenselijk. Nu moeten we daarvoor nog steeds naar het afvalplein. Wellicht is het 

een optie om de GFT minder vaak te legen en alles 1x per 3 weken te legen.  

 PBD + restafval redden we net aan tot ophalen. Erg volle kliko's. Wij willen er graag mee doorgaan. Goed 

initiatief. 

 PBD container mag vaker geleegd worden, loopt altijd over.  

 PBD container is na 4 weken overvol! 

 Restafval is weinig, alleen omdat we nog 1 klein kind met luiers hebben is het meer in verhouding. Anders blijft 

er weinig over. 

 Restafval ophalen is nu voldoende maar in de zomermaanden kan het wel problemen geven i.v.m. stank door 

warmte. 

 Restafval t.o.v. GFT te groot interval - graag restafval korter op elkaar ophalen en GFT minder frequent.  

 Restafval vaker ophalen 2 wekelijks 

 Scheiden plastic enz. goed idee, maar 2x per maand ophalen rest is te weinig. 

 Scheiding aan huis gaat wel veel gemakkelijker en nodigt uit om beter te scheiden. 

 Stinkende restafvalbakken zorgen voor stank, vooral in de warme zomermaanden.  

 Super goed idee!! 

 Super! Graag ook papier erbij! 

 Veel minder restafval. Ik vind het een goed idee. 

 Volgens mij hebben niet alle buren in de gaten hoe het werkt. Misschien herhalen informatie. (Wat de buren te 

veel hebben van restafval wordt nu in andere grijze bakken gedaan) 

 Voor aanbieders met veel restafval (luiers etc.) is ophalen van het restafval 1x per maand te weinig. 

 Waar laat ik al die bakken? 

 We komen niet uit met de grijze container. 

 We zijn blij dat PBD wordt opgehaald. 

 Wij vinden het een uitkomst dat de PBD opgehaald wordt, ook i.v.m. ouder worden. 

 Wij zijn erg blij met de PBD bak!! Vooral vleesverpakkingen kunnen nu ook erbij.  

 Wij zouden een voorstander zijn van het verkrijgen van een papiercontainer.  

 Wil graag alleen de restafval meer dan 1x per maand wordt opgehaald, en de groene afval mag minder per 

maand. 

 Zou het jammer vinden als het PBD niet meer wordt opgehaald! 
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Neutraal, omdat: 

 1x per maand restafval is erg weinig. GFT is teveel qua ophalen! PBD kan maar net. (bak zit overvol!) 

 1x plastic etc. 1x GT. 2x restafval 

 Container neemt ruimte van je tuin in. In de zomerperiode heel veel maden en stank! Groot nadeel!  

 De bakken nemen enorm veel ruimte in. Het deksel heeft een lelijke oranje kleur. 

 De PBD en restafval gaan in ons gezin hard. 2x per maand restafval en GFT 1x per maand (i.p.v. 2x per 

maand). 

 Drie kliko's voor de deur is wel wat veel. De groene kliko kan in de winter 1x per maand worden opgehaald. De 

grijze of PBD dan 2x per maand. 

 Een keer per maand restafval is echt erg weinig. 1x per 3 weken zou voor mij genoeg zijn. Alle drie de bakken 

1x per 3 weken zou beter zijn. 

 Extra bak neemt veel ruimte in voor de deur niet mooi en staat in de weg, het straatbeeld verloederd hierdoor.  

 Gaarne op deze manier blijven inzamelen. Restafvalbak is nu niet meer zo vol!!! 

 Gescheiden afval werd altijd al in de in de wijk geplaatste containers gedaan. Plaatsing van de container wel 

een probleem (geen plaats). 

 GFT afval in de koude maanden veel minder i.v.m. tuinafval! (kan 1x per maand) 

 Grijze bak overvol. 

 Het aantal containers in mijn tuin staat mij tegen. 

 Het gaat in een moeite door met de kranten en de flessen en plastic etc. in container te gooien 

 Het restafval zal in de zomer vermoedelijk behoorlijk gaan stinken. Dan is 1x per maand ophalen onvoldoende.  

 Ik ben alleen dus ik heb voldoende restafval voor 1x per maand. Het enige nadeel is dat je de meeste 

plasticverpakkingen moet afspoelen want dat gaat stinken. 

 Ik doe iedere dag boodschappen, breng dan gelijk alle PBD + kranten bij de milieustraat in het winkelcentrum. 

Had liever gehad 2x restafval. Het ophalen en verwerken van PBD kost ook veel geld.  

 Ik maak geen gebruik van mijn oranje container. 

 Ik mis nog papier- en glasafval. 

 Ik vind de bak voor PBD erg groot. Zou kleiner kunnen bijv. als de GFT bak, zoveel BPD heb ik per maand niet. 

 Ik weet niet wat er aan restafval wort verstaan, ik hou niet veel over.  

 Kan ook makkelijk weggooien naar ondergrondse container bij winkelcentrum. 

 Nadeel: weer een extra grote container voor de deur! 

 Neutraal: Omdat wij met een hoekhuis voldoende ruimte hebben om de containers te plaatsen, maar veel 

mensen hebben dat niet. En die rijen containers langs de weg vind ik niet erg fraai. 

 Nu is restafval 1x per maand voldoende. In de warme zomermaanden denk ik niet. 

 Op zich ok, maar drie bakken in de tuin is wel veel. Doe net als de fransen ook oud papier in de oranje bak.  

 PBD + restafvalfrequentie mag hoger ten koste van GFT. 

 PBD 1x in de maand te weinig. Melkkartons, kartons diepvriesgroente en vleesverpakking gaan staan te 

stinken. Vroeger vulde ik die producten met klein afval dus eigenlijk heb ik nu meer afval. 

 Plastic blijft een probleem. En dat ligt niet aan de consument. Het is moeilijk om onverpakte producten te kopen. 

 Restafval 1x per maand te weinig, dit veroorzaakt stank overlast. 

 Restafval graag vaker ophalen i.p.v. één keer per maand. 

 Restafval moet vaker opgehaald worden. 

 Sinds er ondergrondse containers bij het winkelcentrum zijn deponeren wij tegelijkertijd oud papier, glas en PBD 

hierin. Die grote container is wat ons betreft overbodig. 

 Totaal 3 containers op een adres (belachelijk) ondergrondse containers is de beste oplossing. 
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 Vind dat het wel erg veel bakken zijn bij je huis. Restafvalbak zou zeker kleiner kunnen.  

 Voor 3 containers te weinig ruimte bij het huis, voor mij geenbezwaar om PBD bij winkelcentrum te brengen.  

 Wel hele lelijke kleur oranje. Liever neutrale kleur met klein accent oranje. Schreeuwerig. Meer natuurlijk 

houden. Liever 2x per maand restafval. PBD = net genoeg ruimte. 

 
 
Slecht idee, omdat: 

 1 Extra stinkende bak in tuin! Gezellig, not! 2 U zadelt de mensen op met hoge, extra kosten voor schoonmaken 

van nu wel 3 bakken! 3 Als je slaapt, nog meer stinkbakken in de straat, zeer onhygiënisch. 4 geef ons 

ondergrondse containers, veel beter! 

 1x per maand de restafval inzamelen is voor een gezin met 4 personen veel te weinig.  

 1x per maand is te weinig je zit met kleine voedselresten en als je niet kan of vergeet zit je er 2 maanden mee.  

 1x per maand is voor 1 gezin van 5 en 2 huisdieren te weinig. 

 1x per maand restafval inzamelen is veel te weinig voor een 4+ gezin.  

 1x per maand restafval is voor velen echt veel te weinig. 

 1x per maand restafval ophalen is met een gezin met kleine kindjes veel te weinig. 

 1x per maand restafval ophalen is niet te doen. Al na 1 week begint het te stinken. Waar moet ik met kip of ander 

soort botjes naartoe? Daar komen maden van. Dus dan maar her en der dat soort afval in andere gele bakjes 

gooien? Dat is ook niet ok toch?? 

 1x per maand restafval/PBD is te weinig. Nu leuk maar in de zomer zullen de bakken erg gaan stinken en staan 

nu allemaal met bak open. Er wordt nu continu vuil bij buren in de bak gedaan. GFT de enige bak die amper 

gebruikt wordt. 2x per maand logisch!? 

 4 weken voor restafval is te lang. 

 Al die bakken in het straatbeeld lelijk. Ik gooide het plastic al in de daarvoor bestaande plaatsen bakken.  

 Als het kan de oranje/zwarte bak ophalen! 

 Als het zomer is, lopen de maden de bak uit. 

 Bij mij lukt het wel. Mensen in de omgeving hebben veel maden, vliegen, ander ongedierte = ongezond voor wijk. 

 Bij warm weer maden in de restafvalbak. Ontoelaatbaar!!!  

 Brachten alles zelf weg. Nu brengen we restafval weg. Het is op zich een goed idee, waarschijnlijk duurder maar 

restafval moet extra geleegd worden, extra bak die ruimte inneemt. I.v.m. winter minder GFT. 

 Containers vervuiling van het straatbeeld! Liever meer ondergrondse containers bij de huizen. 

 Container met restafval gaat stinken bij deze lage frequentie. PBD is positief. 

 Container PBD ingeleverd géén behoefte aan! 

 De grijze bak te weinig in de maand, overvol bakken, ongedierte komt erop af.  

 De groene bak hoeft in de winter niet 2x in de maand geleegd te worden, dan liever grijze een keer extra.  

 De maandelijkse inzameling van het restafval is absoluut ontoereikend. Eenmaal per 3 weken inzamelen van 

restafval zou haalbaar zijn. In de snoeiperiode ontstaat tevens een ophoping van de GFT afval.  

 De proef was absoluut nuttig maar aangezien wij 100 meter van ons huis een openbare PBD bak hebben staan 

is een PBD bak aan huis voor ons overbodig. 

 De tuin is te klein voor nog een klikobak. De verzamelpunten voor plastic zijn voldoende aanwezig in de wijk.  

 Door los in afvalbak en maar 1 keer per 2 weken restafval, verwacht stankoverlast als temperatuur omhoog gaat. 

 Er ligt nu veel zwerfafval rondom in gemeentegrond andere mensen gooien je bak vol met hun vuilnis. 

 Frequentie ophalen restafval is te laag. Gaat stinken met warm weer. Achteraf scheiden schijnt goedkoper te 

zijn, maar dan krijgt de gemeente zeker geen subsidie? 
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 Geen gezicht al die afvalcontainers op straat en voor het huis. Had gewoon ondergrondse containers geplaatst 

i.p.v. de plastic afvalberg te vergroten met het vervangen van de nog goed te gebruiken containers.  

 Geen gezicht de oranje deksels overal in de wijk. Neemt teveel ruimte in. Plastic apart verwerken is voordeel nog 

onzeker over volgens diverse onderzoeken. 

 Goed om PBD op te halen maar eens in de maand is veel te weinig. Afgelopen zomer liepen de maden over de 

bakken heen. 

 Graag met spoed terug naar de situatie voor de proef! 

 Het is geen goed idee maar alleen vanwege het feit dat er inzameldagen van restafval komen te vervallen.  

 Het kost meer geld + schade aan milieu i.v.m. meer afvalzakken voor plastic. Door de mindere lediging vormde 

zich maden in de kliko's en stank overlast. Geen plek in keuken/huis voor 2de prullenbak + gemeente "jaagt" ons 

hiermee op kosten, zonder tegemoetkoming. Eenmaal ledigen restafval veel te weinig! 

 Het ophalen van PBD en restafval duurt veel te lang. Dit zal met name in de zomer veel stankoverlast geven. 

 Het restafval gaat ernstig stinken nu. Eén maand. En dan is het nog geen zomer…!!  

 Ik bracht PBD zelf weg, restafval 2x per maand opgehaald bevalt goed. Nu gaan de vuilnisbakken na 3 weken 

echt al stinken, hoe gaat dat zomers worden. Bovendien vind ik 2 bakken in mijn tuin echt genoeg.  

 Ik vind het een slecht idee omdat het restafval naar 1x per maand is gegaan.  

 In de zomer gaat dit stankoverlast tot gevolg hebben!! En 2 grote bakken voor de deur is afzichtelijk! Weg ermee. 

Wanneer u de proef zomers had gedaan, had u een veel hoger negatief % gehad. Slechte proef, slecht idee, rest 

afval 2x per maand a.u.b. 

 Klachten: te weinig ruimte voor afvalscheiding, zowel binnen als buiten. Plus geen korting op milieubelasting!! 

 Lastig al dat scheiden, vooral wat wel en niet in de plastic mag, en liever dan wk1: plastic, wk2: groen, wk3: rest. 

En dan weer plastic enz. 

 Maak container met 2 compartimenten. Eén voor restafval een voor PBD. Ophalen 1x per 14 dagen. 

 Niet voortzetten. Weg met die klote container. Straks komen jullie ook nog met een blauwe voor papier. 

Verdwijnt bij de AVR toch op een grote hoop. Begin eens bij de leveranciers. 

 Nog een extra stinkbak erbij!! Kan het niet goed kwijt in de tuin. Wij vinden het niet erg om extra naar de 

bestemde containers te lopen. 

 Nog niet helemaal goed scheiden, waardoor al 5x bakken niet geleegd zonder toelichting. Ben voornemens 

vuilbelasting terug te vragen via rechter. 

 Ondanks het gescheiden aanbieden heb ik te veel restafval om slecht 1x per maand het restafval te komen 

halen. Uit onderzoek is verder al gebleken dat gescheiden PBD aanbieden niet werkt. GFT mag min. 1x per 

maand maar restafval moet 2x per maand blijven. 

 Overtollig gevulde grijze bakken, die een gevaar vormen voor hygiëne en tot overlast kunnen leiden. 

 PBD wegbrengen was geen probleem. Nu puilt de restafvalbak uit, na 3 weken is hij vol. De groene kliko is in de 

zomer een broeinest. Centrale afstort van keuken afval zou prima zijn zomers. 

 Restafval 1x per maand laten ophalen is nog steeds veel te weinig in on geval met 2 kleine kinderen in de luiers. 

Ook vinden wij als het straks zomer wordt niet meer hygiënisch met de warmte gaat het 1x per maand echt 

stinken!! Wij zouden heel tevreden zijn als wij de PBD container zouden houden, maar de restafval wel weer 

naar 1x per maand zou gaan. GFT moet ook wel blijven. We vinden het namelijk wel heel belangrijk.  

 Restafval is de frequentie te laag, beter is als GFT, PBD en rest eens in de 3 weken. 

 Restafval maandelijks is voldoende frequentie en waar laat je 3 containers?!  

 Restafval moet minimaal twee keer per maand worden opgehaald. 

 Restafval terug naar 2x per maand en PBD naar 1 x. 
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 Restafval zit nu vol met maden! Erg onhygiënisch. Restafval van 4 weken stinkt in de zomer! PBD container is 

veel te groot. 

 Restafvalbak is nu veel te groot. 3 grote bakken kost veel ruimte. 

 Slecht idee omdat: 1 Bulk aan plastic verpakking wordt afgewenteld op de particulier. Pak die producten aan. 2 

Wijze van verzamelen: wie wil er 3 containers in zijn tuin/voortuin. 3 En dan ook nog met een knaloranje deksel: 

straatbeeld gezien? Maak dan meer centrale verzamelpunten. 

 Slecht idee, een keer per maand rest afval gaat behoorlijk stinken. 

 Te veel bakken in de tuin! Gaat ten koste van de tuinruimte, beter ondergrondse container. Zo groot zijn de 

tuinen niet! 

 Tuin en omgeving te klein voor alle bakken. Kleine moeite tijdens boodschappen naar centraal verzamel punt te 

brengen. PBD gaat ook stinken. 

 Veel te veel bakken voor huis daar er al zo weinig ruimte is staat rommelig in de straten. 

 Verpakkingen met eiwitten of andere resten gaan in de warme periodes rotten, dus ongedierte en maden, 

smerigheid alom. 

 Voldoende punten waar PBD kan worden weggebracht (8 bakken in winkelcentrum + 1 grote bak bij 

parkeerplaats) zoveel containers in de straat ontsieren het straatbeeld, ook te weinig ruimte voor 3 containers, te 

weinig ophaal restafval. 

 Voor 1 persoon, maar moet als het warmer wordt niet denken aan de stank en ongedierte. 

 Vooral zomers als bak te lang in de zon staat, vliegen, maden en stank. 

 Waar laat ik 3(of meer) bakken? Wegbrengen van PBD samen met glas is net zo simpel. Of krijgen we t.z.t. ook 

papier- en glasbakken? Bakken nemen nu een parkeerplaats in beslag.  

 Waarom aan huis ophalen als men ook in de wijk gescheiden kan wegbrengen. Scheelt weer een klote container 

in de tuin!!! 

 Waarom burgers opzadelen met extra werk? Gemeente moet de burgers juist ontlasten! 

 We gaan toch al aan de recyclehoek voor kranten, glas en die paar volle plastic zakken, het PBD gaat dan 

gewoon mee. 

 Wij komen met de restafval elke keer niet uit, hij is steeds overvol. 

 Wij vinden dat het restafval (grijze bak) om de 14 dagen opgehaald moet worden.  

 Wij vinden het lelijke grote containers en hadden er geen enkele moeite mee om PBD afval zelf weg te 

brengen!!!! 

 Wij willen niet nog een container hebben de PBD bak niet geaccepteerd en brengen zelf alles weg. Is bij de 

winkels en dichtbij. Zwarte bak is in principe voldoende qua hoeveelheid maar niet qua stank!!! Dan is het nog 

niet eens zomer!! 

 Wijzig ophaalmoment; 1x per 3 weken rest, 1x per 3 weken PBD en 1x per 3 weken GFT.  

 Zolang er in de buurt een centraal milieueiland aanwezig is zal ik mijn afval daar naar toe brengen. De PBD-

container heb ik terug laten halen omdat ik geen ruimte heb deze te plaatsen.  

 Zou graag willen dat de restafval meer wordt opgehaald en de GFT bak minder.  

 
 
Weet niet, omdat: 

 Als je incontinentiemateriaal gebruikt, is maandelijks leging te weinig. Met warm weer maden in plastic bak. Niet 

erg gezond. 

 Ik ben bang voor stank overlast bij warm weer misschien ook ongedierte. 

 Restafval één keer per maand opgehaald is onvoldoende. 
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1.6 Inzameling van Groente-, Fruit- en Tuinafval 
In de proefperiode is de inzameling van Groente-, Fruit- en Tuinafval (GFT) 

ongewijzigd gebleven. 

 

Van de respondenten zegt bijna 90% evenveel GFT afval te scheiden van het overige 

afval van het huishouden als voor de proef het geval was. Vrijwel een gelijk 

percentage respondenten zegt nu meer als minder GFT afval te scheiden. 

 

Grafiek 5. Scheidt men nu meer, minder of evenveel GFT?  (n=331) 
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BIJLAGE 1. AANBIEDINGSBRIEF ONDERZOEK 
 
 
> Retouradres Postbus 15, 2700 AA Zoetermeer 
 

 
 
 
 

 
 

Aan de inwoners van het proefgebied  

Onderwerp: Afronding pilot PBD aan huis 

 

 
 

 
 

Geachte heer/mevrouw, 
 
De afgelopen periode heeft u deelgenomen aan een pilot om uw afval nog beter en makkelijker te 

kunnen scheiden. Ik wil u dan ook hartelijk bedanken voor uw inzet!  
 
Uitkomst enquête  
Bij de start van deze pilot heeft u een enquêtekaartje ontvangen. Een groot aantal van de inwoners uit 
het proefgebied heeft de enquête ingevuld en teruggestuurd.  De meerderheid (53%) gaf aan het een 

goed idee te vinden om PBD (Plastic Blik en Drankenkartons) aan huis te gaan inzamelen. Een 
minderheid (29%) vond het geen goed idee of hadden geen uitgesproken mening hierover (18%). Op 

de vraag of een maandelijkse inzameling van restafval voldoende is, gaf 42% aan te verwachten 
voldoende ruimte te hebben. 45% Van de respondenten gaf aan te vrezen dit niet te hebben. 14% 

Wist het nog niet. 
 
Hoe de afvalinzameling er in de toekomst uit komt te zien, is mede afhankelijk van uw ervaring en of 

daadwerkelijk afval beter gescheiden wordt.  
 
Uw mening over de proef 
Nu de pilot bijna afgelopen is, hoor ik graag van u hoe u de proef heeft ervaren. Of u meer  

PBD bent gaan scheiden en of u voldoende ruimte voor uw restafval hebt. Daartoe treft u bijgevoegd u 
een enquêtekaartje aan. Vriendelijk verzoek dit kaartje binnen twee weken terug te sturen via het 
gratis antwoordnummer. Ook is het mogelijk om  een digitale foto maken van de ingevulde kaart en 

deze per e-mail versturen naar afvalinzameling@zoetermeer.nl. 
 

Binnenkort ontvangt u bericht over de afronding van de pilot  en wat dit voor u persoonlijk betekent.  
 
 

Het hoofd van de afdeling Afvalinzameling, 
 

 
 

 
A. Quentin 

 

 

Bezoekadres 
Markt 10 
2711 CZ  Zoetermeer 
 
Postadres 
Postbus 15 
2700 AA  Zoetermeer 
 
Telefoon 14 079 
www.zoetermeer.nl 
 
Datum 
 
 
Uw kenmerk 
 
 
Ons kenmerk 
 
 
Bijlagen 
1 

mailto:afvalinzameling@zoetermeer.nl
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BIJLAGE 2. VRAGENKAART ONDERZOEK 
 
 

 
 

ONDERZOEK PLASTIC, BLIK en DRANKENKARTONS (PBD) 

 

In hoeverre scheidt u Plastic, Blik en Drankenkartons (PBD)  van het overige afval van uw huishouden? 
 1.  Volledig     2. Gedeeltelijk   3. Doe ik (nog) niet    4.  Weet ik niet 

 
Biedt u nu meer, minder, of evenveel PBD aan in vergelijking met de periode voor de proef? 
 1. Meer   2. Minder  3. Evenveel    4. weet niet  

 
Uw restafval wordt nu één keer per maand opgehaald. Heeft u hier voldoende aan? 
  1. ja, voldoende     2. precies genoeg     3. nee, onvoldoende     4. weet niet 

 
Wat vindt u van deze manier van afval inzamelen (PBD aan huis ophalen in combinatie met de 
maandelijkse inzameling van het restafval)? 
  1. Een goed idee     2.Neutraal    3. Een slecht idee     4. weet niet 

 
Eventuele toelichting: 
……………………………………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………………………………

……………………… 

 

De inzameling van Groente- Fruit- en Tuinafval (GFT) is ongewijzigd gebleven.   

Biedt u nu meer, minder of evenveel GFT aan in vergelijking met de periode voor de proef? 
 1. Meer   2. Minder  3. Evenveel    4. Weet niet 

 

Bedankt voor het invullen! Heeft u nog opmerkingen, dan kunt u dat mailen naar afvalinzameling@zoetermeer.nl 

U kunt dit kaartje binnen twee weken opsturen via het gratis antwoordnummer (z.o.z.). U kunt ook een digitale 

foto maken van de ingevulde kaart en deze per e-mail versturen naar bovenstaand e-mailadres. 

……………………………………………………………………………………………………………………………………  

 
 

 

 

 
 

 

 
Gemeente Zoetermeer 
 
T.a.v. afdeling AIZ/Onderzoek PBD 
 
Antwoordnummer 10009 
 
2700 VB Zoetermeer 
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